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Atle I. Isaksen ble Vestlands kretsvinner til prisen Årets ildsjel 2024  (Foto: Vetle Eggen) 
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Innledning 

Årsrapporten omhandler skøytegruppens organisering og aktiviteter i perioden 1.1.2023 til 
31.12.2023. 

  

Organisasjon 

Kapittelet omhandler organisering og oppgavefordeling i gruppen. 

 

Styrets sammensetning 2023 
 
Erik Myrmel, leder 

Trude Anette Ryen-Herland, nestleder  

Linda Aasen, kasserer  

Frank Becker Pedersen, styremedlem marked, sport 

Kjetil Songstad, styremedlem anlegg 

Johannes Fløystad, styremedlem utøverrep. 

Saskia Berle-Østraat, styremedlem 

 

Sportslig utvalg 
 
Frank Becker Pedersen, leder 

Sissel Borgen 

Camilla Farestveit  

 

Vaktlister, salgsbod og innkjøp 
 
Linda Aasen 

 

Teknisk vedlikehold 
 
Kjetil Songstad 
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Tillitsvalgt 
 
Bo Oscar Lilletvedt 

 
Stevnekomite 
 
Georg Wiig, leder 

Trude Anette Ryen-Herland, funksjonæransvarlig 

Sigbjørn Rabbe, Trude Anette Ryen-Herland og Asle Lohne som stevneledere 

 
Valgkomite 

Therese Marie Dahn 

Torgeir Folkestad 

Annlaug Mo Norheim 

 

Godkjente Funksjonærer Fana IL 2023 / 2024 
 

Funksjon Navn   Autorisert 

Overdommer Nivå 3 Bjørn Thømt    2008   
Overdommer Nivå 3 Thony Hannevig    2008   
Overdommer Nivå 4 Arve Gravdal 2018 
Overdommer Nivå 4 Roy Endre Våge 2018 
Overdommer Nivå 4 Tor Frithjof Wigers Larsen 2018 
Starter Nivå 3 John-Egil Lilletvedt    1991/2004 
Starter nivå 1 Tor Frithjof Wigers Larsen 2018 
Dommer/Tidtaker Atle Isaksen    1991   
  Ivar Hansen    1994   
  Ansgar Skavhellen    2002   
  Nils Magne Klippen    1979   
  Jarle Henriksen    2003   
  Linda Halleland    2003   
  Sissel Økland Thømt    2003   
  Cecilie Økland Thømt    2003   
  Christina Schjøtt Hannevig    2003   
  Tore Solberg    1994   
  Steinar Skavhellen    2008   
  Georg Wiig    2008   
  Gunnar Solvang    2009   
  Sigbjørn Rabbe    2011   
  Glenn Magne Kristensen    2011   
  Pål Holmefjord Lorentzen    2011   
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  Ole Christian Thømt    2011   
  Espen Samsonsen    2011   
  Elisabeth Eidsheim    2011   
  Pernille Schaathun  Berge  2011   
  Roy Endre Våge    2011   
  Arve Gravdal    2011 
  Karen Skavhellen    2011   
  Monica G Jarseborg 2012 
  Annlaug Mo Norheim 2015 
  Stig Norheim 2015 
  Tor Frithjof Wigers Larsen 2015 
  Asle Lohne 2018 
  Vidar Lilletvedt 2018 
  Frank Pedersen 2018 
  Sissel K Borgen 2018 
  Øystein Herland 2018 
  Lars Johan Ulveseth 2018 
 Arne Kjølen  2021  
 Arve Kvåle  2021  
 Beatrice Janke  2021  
 Einar Hamnes  2021  
 Erik Myrmel  2021  
 Gjertrud Kjølen  2021  
 Irmelin Bjerring Hansen  2021  
 Linda Aasen  2021  
 Thomas Dahn  2021  
 Torgeir Folkestad  2021  
 Tove Holmefjord  2021  
 Trude Anette Ryen-Herland  2021  
 Silje Myrmel  2023 
 Kristian Samuelsen 2023 
 Sindre Fjeldstad Bjørke 2023 
 Thomas Haug 2023 

 Eivind Fjeld 2023 

 Petter Veseth 2023 
 Alexander Isaksen Husøy 2023 
 Olav Magnus Hausberg 2023 
 Kay Even Haugen 2023 
 Maria Rabbe 2023 
   

Styret har i år vurdert å utelate passive funksjonærer som er autorisert/godkjent før 2014, hvor det 
ikke er registrert funksjonærtjeneste siste 5 år. Styret ber årsmøtet om aksept til å gjøre en slik 
oppdatering til neste års rapport.  
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Tillitsverv i 2023 
 

Navn Tillitsverv 
Sissel K. Borgen 
 

Nestleder HSK 
Varamedlem Norges Skøyteforbund 
Styremedlem Fana IL Stiftelse 

Sigbjørn Rabbe 
 
 

Styremedlem HSK 
Leder Valgkomité Fana IL 
Medlem anleggsutvalg NSF 

Georg Wiig Medlem NSF Statistikkgruppe Hurtigløp 
Terminlistekoordinator 

 Hans R. Dankertsen Hurtigløp OLT Vest ressursgruppe 
Medlem Gunnar Fleslands minnefond 

Therese Dahn  Varamedlem HSK   

Liv Holmefjord Medlem Fana IL Hederstegnkomité 
Styremedlem Fana Arena AS   

Asbjørn Lilletvedt Medlem Fana IL Hederstegnkomité 
Leder Gunnar Fleslands minnefond 

Bjørn Thømt Leder Fana IL Hederstegnkomité 
Medlem HSK autorisasjonsråd 

Sissel Økland Thømt Varamedlem HSK kontrollutvalg  

Vidar Lilletvedt Varamedlem HSK valgkomite 

Tor Frithjof Wigers Larsen  Medlem HSK autorisasjonsråd 
Nancy Jøssang Varamedlem Fana IL Kontrollutvalg  
Trude Anette Ryen-Herland Varamedlem HSK autorisasjonsråd 

 
 
 
 
Aktive trenere 2023 
 

Navn   
Camilla Helene Hallås Farestveit Hovedtrener 
Atle Isaksen  
Edvin Hegg Bårdsen  
Preben Kristensen  
Maria Rabbe  
Christoffer Heimark Tveit  
Øyvind Haukeland  
Sissel Borgen  
Ingeborg Espeland  
Rebekka Skavhellen  
Even Borgen Steen  
Ådne Kristensen Støyva  
Olina Norheim  
Arne Kjølen  
Åse Marie Dahn  
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Kristoffer Songstad  
Oline Anspach Klippen  

 

Vi vil også takke de øvrige utøverne i den eldste juniorgruppen for gode bidrag som både trenere og 
rollemodeller for de yngre utøverne. 

 

Medlemmer   pr 31.12.2023 

Totalt 259 medlemmer fordeler seg slik: 

Kvinner 116      

Menn 143 

Skøyteskole vår 2022: 49 

Skøyteskole høst 2022: 49 

 

81 aktive utøvere fordeler seg slik: 

0-10 år = 27 (19 jenter, 8 gutter) 

11-15 år= 31 (15jenter, 16 gutter) 

16-20år = 13 (3 kvinner, 10 menn) 

21-30 år = 3 (1 kvinne, 2 menn)  

31+= 7 (7 menn) 

I tillegg kommer Håvard H. Lorentzen og Sverre L. Pedersen som er æresmedlemmer i Fana IL 

 
 

Utmerkelser og stipend  
 
Fana IL hederstegn, utdelt på årsmøtet:  
Bronse:  Frank Becker Pedersen 

Bergen Kommunes Stipend 2023 

Toppidrettstipend: Sigurd Henriksen, kr 40.000,- 
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Vestland Fylkeskommunes utviklingsstipend 

Sondre Buer Åsebø, kr 40.000,- 
 

 

Skuteviken Skøite Club Stipend 2023 

Skuteviken Skøite Club delte 30.november 2023 ut et ekstraordinært stipend på kr 50.000, - til 
Sigurd Henriksen. 

 

På formiddagstreningen julaften delte de også ut sitt tradisjonsrike stipend på kr 5000, -. Årets 
vinner ble Bendik Becker Pedersen. 

 

Bendik flankert av Skutevikens representanter (Foto: Kjetil Songstad) 

 
Årets ildsjel i Vestland 
 
Blant mange små og store begivenheter i 2023, vil vi særlig trekke frem kretsvinner av Årets ildsjel i 
Vestland, Atle Isaksen (bildet på forsiden). Det var fantastisk å få være vitne til anerkjennelsen av 
Atles innsats gjennom mange år. 

Juryen i idrettsforbundet skrev:  

Isaksen skal ha en betydelig del av æren for miljøet i Fana IL skøyter, og de enorme resultatene som 
skøytegruppens utøvere har oppnådd. Han stiller alltid opp som trener både vår, sommer, høst og 
vinter. Hver høst kommer han på isen med trenerjakke og topplue. Der står han time inn og time ut, 
gjennom hele sesongen. Han hjelper til med teknikk, motivasjon og selvtillit. Isaksen behandler alle 
likt uavhengig av ferdighetsnivå, og han er aldri sur eller misfornøyd. 
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Ved fylkeskommunens markering av idrettsåret 2023, 20. Desember, mottok Atle et unikt kunstverk, 
samt 50.000 kroner til en forening eller lag etter hans ønske. Pengene ønsket han å gi videre til 
skøytegruppen i Fana IL. Disse skal øremerkes rekruttering. 

Skøytegruppen er svært takknemlig for både innsats og gave. 

 

Kjetil Andre Aamodt overrasket Atle med blomster og diplom 21.nov (Foto: Hege Bøkko, Fana Il) 

 

Høytidelig seremoni på Vestlandets hus 20.des. (Foto: Hege Bøkko, Fana Il) 
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Økonomi 

 

Med forbehold om at det ikke blir ytterligere endringer i regnskapet, vil regnskapet for 2023 vise et 
underskudd på kr 99.227, - for skøytegruppen. Underskuddet skyldes i all hovedsak tapte 
billettinntekter på Slåtthaug. 

I 2023 har vi kunnet drive helt som normalt igjen, med god dugnadsdrift for publikum på Slåtthaug.  
Utøverne har igjen fått reise til stevner og mesterskap, både nasjonalt og internasjonalt.  

I 2022 ble det investert i ny slipemaskin som får nedskrivning over 3 år.  

Fra og med høsten 2022 overtok Bergen Kommune billettsalget og skøytegruppen har ikke hatt noen 
form for billettinntekter på Slåtthaug i 2023.  

Dette har preget regnskapet og resultatet for 2023. Verden er blitt dyrere og det merkes godt på 
økte utgifter i forbindelse med reiser og fakturerte egenandeler for utøverne som deltar på 
internasjonale stevner. 

Skøytegruppen har vært flink til å øke kioskinntektene og har også fått en høyere innbetaling på 
treningsavgifter og egenandeler ved å fakturere gjennom Rubic. 

Styret vil aktivt søke muligheter for økte inntekter i kommende år og må også se på muligheter for å 
redusere kostnadene vi har spesielt på reising. 

 

Medlemskontingent for 2023 
 
Aktive medlemmer kr 500,-  

Støttemedlemmer kr 200, - 

Familiemedlemskap kr 1200,- 

Er man medlem av flere grupper, betales likevel kun en kontingent. 

 

Treningsavgift for 2023 (pr halvår) 

Rekrutt: kr. 300,-  

Team Young (alder 10-12 år) kr. 500,- 

Team Young (alder 12 år +) trener kl. 19 kr 500,-  

Junior og senior: kr. 1.500.  

 

Det vurderes å øke treningsavgiften for 2024. 
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Regnskap 
 
Fana IL sin egen regnskapsfører i 2023 er Fana IL hovedlag ved Lars Røttingen. 

 

Gunnar Fleslands minnefond 
 
Saldo pr. 1.1.2024 er kr. 27.668, -. Ingen midler er brukt i 2023.  

Gunnar Fleslands minnefond ble opprettet i forbindelse med hans bortgang i 2006. Flesland var 
svært sentral i arbeidet med å etablere kunstisbane på Slåtthaug. Fondet ble opprettet etter ønske 
fra Gunnar Flesland, og formålet er å støtte talentutviklingen av den lokale skøytesporten. Styret for 
Gunnar Fleslands minnefond består av: Leder Asbjørn Lilletvedt og medlemmene Hans Dankertsen 
og Torstein Flesland (sønn) 

 

Sponsorinntekter 
 
Vi har fått god hjelp av hovedlaget og markedsansvarlig Hege Bøkko til å skaffe sponsorer, Renta og 
Geitanger Bygg.  

Etter sikkerhetsvurderinger ble plass for reklameskilt på Slåtthaug fjernet i 2022. Løpende 
sponsoravtaler knyttet til reklameskilt ble som en konsekvens av dette lagt midlertidig på is. 2023 
har vært et krevende år økonomisk for mange bedrifter og det har ikke lykkes skøytegruppen å 
skaffe nye sponsorer foreløpig. 

Arbeidet med å sikre nye sponsoravtaler må prioriteres i 2024. 

 

 

Aktivitet i treningsgruppene 
 
Skøyteskole 2023 
  
2023 ble et normalt år for skøyteskolen. Vi hadde 49 elever på begge kursene våre. Det var en god 
blanding av jenter og gutter fra 5-10 år. Det var noen helt nye som aldri har stått på skøyter før og 
noen som kom for 3 og 4 gang.  

Selv om alle får tilbud om å begynne som rekrutt etter endt kurs, er det mange som velger å gå flere 
kurs på skøyteskolen. Det betyr at våre instruktører gjør en fantastisk jobb med elevene. Isen på 
innerfeltet har holdt seg bra i 2023. Og siden isen var rekordtidlig klar høsten-23, kunne 
skøyteskolen starte allerede tidlig i november og midten var til og med ferdig og klar. Fantastisk bra 
av banemesterne. På høstkurset tok Sindre Fjeldstad over som sjef på isen etter Øivind Haukedal 
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som har vært fast inventar og alltid til stede i mange år. Han fikk ikke gi seg helt og stiller som 
superreserve når vi trenger det. Ellers har vi en stabil gjeng instruktører. Noen prøver å trappe ned 
litt mens nye tar over. Akkurat slik det bør være.  

I år har vi hatt med disse på isen: Torgeir Folkestad, Øystein Herland, Tor Frithjof W. Larsen, Øystein 
Herland, Irene Becker, Isak og Rasmus Lohne, Maria Bianca og Cecilie Samsonsen, Olina Norheim, Bo 
Oscar Lilletvedt, Kristoffer Knag Songstad, Øyvind Ryen-Herland, Eivind Fjeld.  

Utenfor is har Kjetil Songstad, Anniken Knag Haukedal, Linda Aasen, Alexander Husøy, Gunhild S. 
Solhaug og Trude Anette Ryen-Herland holdt orden på utlevering av utsyr, informasjon, kiosk, 
plaster mm. Sistnevnte har også hatt det administrative ansvaret.  Håper ingen er glemt!! 

Skøyteskolen har som vanlig blitt avsluttet med Lorry-løp. Hr Larsen stilte opp med skikkelig 
startpistol med smell, det ble utdeling av skøyteknapp og en liten ekstra premie. Vår sponsor Renta 
var i tillegg svært raus og ga luer til alle på skøyteskolen. 

Skøyteskolen er vår viktigste arena for å spre idrettsglede på is!  

Vi takker alle involverte for innsatsen. 

 
  
Gruppen rekrutt, 6-10 år 
 
Denne gruppen har fortsatt god rekrutering, de fleste kommer hit til denne gruppen etter noen 
runder med skøyteskole. 

Gruppen har i 2023 hatt tilbud om 2 isøkter i skøytesesongen og en barmarkstrening i 
sommerhalvåret. 

Denne gruppen fikk i 2023 tilbud om å få reise til Rekordløpet på våren, og til Flikkerudløpet i 
november. Høstisen ble i år avholdt lokalt med blandt annet istrening i Åsane Arena. I tillegg til 
reisene til Stavanger drar vi til Stord for å gå løp, dette sees på som en miljøskaper og utøverne 
synes det er veldig moro å bare gå “svinger”. 

Gruppen er sosialt sammensveiset med mye vennskap mellom løpere. Vi hører at utøverne gleder 
seg til trening, løp og reiser, og dette lover godt for fremtiden. Rekruttene fra Fana er en 
imponerende gjeng i antall både på isen og utenfor. På løpene som arrangeres på Slåtthaug stiller 
rekruttgruppen il start og dominerer stevnene med sitt store antall. Gruppen er sosialt 
sammensveiset med mye vennskap mellom løpere. Vi hører at utøverne gleder seg til trening, løp og 
reiser, og dette lover godt for fremtiden. 

 

Team Young, 10-14 år 
 
Team Young viser stor fremgang og det er gøy å se at overgangen fra rekrutt til Team young har 
resultert i økt motivasjon og treningsiver for de yngste i gruppen. 
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Team Young er nå delt i 2 grupper, hvor noen av de eldste med lengst fartstid på lengdeløpsskøyter 
er blitt Team Young 2 og er gått over til å trene fast fra 19-20 med junior gruppen. Dette har gitt en 
svært god motivasjon og stor fremgang for flere av utøverne i denne gruppen. 

Også denne gruppen har reist til Stavanger for Rekordløpet, Høstis og Flikkerudløpet. I tilllegg reiste 
utøvere fra 12-årsklassen og eldre til LM på Båstad og til Hamar på sommeris. 

 

Junior/Senior, 14 år og eldre 
 
Junior- og seniorgruppen er fordelt på landslag, Stavanger og Fana sin treningsgruppe. 
 
Denne gruppen reiser på enda flere løp, de daltar på Norgescup og i mesterskap. Vi har også i 2023 
hatt utøvere som har konkurert i utlandet, på verdenscup, landskamp og i EM og VM 

 
Veterangruppen  
 
Selv om det vanker skøyteløpere i aktuelle aldersklasser på Slåtthaug, er det begrenset hvor mange 
av disse som løser billett i form av medlemskap i vårt flotte idrettslag.  Heldigvis har vi vår 
stjerneveteran, Øystein Lilletvedt, på is for å dra dem med. 

Vi bør jobbe videre for å styrke interessen, gjerne gjennom et strukturert samarbeid mellom 
klubbene, samtidig som vi som idrettslag tiltrekker oss nye medlemmer i aldersgruppen.  

Det er i 2024 (19.-20.februar, kl 20;00) planlagt et eget Kretsmesterskap for veteraner. 

 

 

Øystein Lilletvedt i kjente skyv (Foto: Trude A. Ryen-Herland) 
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Sportslige høydepunkter av Georg Wiig 
 

Vinter/vår 2023: 
 
Sverre Lunde Pedersen hadde hatt en kort høstsesong 2022. Han kom bedre på våren 2023, ble beste 
nordmann på 5000m i VM med 7. plass og tok en ny medalje i lagtempo denne gang bronse i VM, 
foruten en enkeltseier og 2. plass totalt i WC. 

Håvard Holmefjord Lorentzen hadde også en tung forsesong preget av flere sykdomsperioder. Han 
viste stigende form etter nyttår med 6. plass i EM-sprint og avsluttet sesongen med VM-bronse i 
lagsprint. 

Julie Nistad Samsonsen deltok i samtlige WC-konkurranser og ble suveren norgesmester i sprint. Hun 
ble nr. 9 i EM sprint. 

Sigurd Henriksen. Hans prestasjonkurve fra høsten 22 fortsatte uten antydning til utflating. Etter 
hans juniorverdensrekorder på 5000 meter (2) og 10000 meter før jul fortsatte det med suverent 
junior-VM på 5000 meter. Han tok også seier på 10000 i allround NM og ikke minst sølv sammenlagt 
i allround-NM. Flotte prestasjoner i WC, 8. plass i EM allround, beste nordmann med 7. plass på 
10000 i distanse-VM, samt sølv i lagtempo i jr VM hører også med. Ennå har han ett år igjen som 
junior. 

Sondre Buer Åsebø konsentrerte seg om korte løp. I sitt første år som senior ble det 6. plass 
sammenlagt i NM sprint. 

Emil Pedersen Matre kom sterkt etter en anonym start. Han vant 1500 m sammenlagt i junior WC og 
ble nr 2 på 3000. Han tok sølv i lagtempo i jr-VM (sammen med Sigurd) og ble nr. 4 sammenlagt 
allround. Emil debuterte på 10000 i NM i januar, følte seg forsiktig frem og avsluttet med 32-runde. 

På «hjemmebanen» Slåtthaug var det fin fremgang for medlemmene av Camillas treningsgruppe. 

Både Olina Norheim og Åse Marie Dahn kom sterkt tilbake etter skader og sykdom året før. Olina ble 
nr 5 i jr NM-allround. Åse Marie kvalifiserte seg for 2 løp i Heerenveen, først landskamp i januar og 
deretter for Viking Race i mars. Nasjonalt tok hun medalje på alle distanser i LM, 1 sølv og 3 bronse. 
Olina la opp etter sesongen. 

Elle Borgen Steen gjennomførte sin unge alder til tross sitt 4. milløp i karrieren. Hun hadde solide 
resultatforbedringer på alle distanser. 

Ivar Norheim forbedret seg kraftig på de korte distansene, men slet litt teknisk på langdistansene 
etter jul. Ivar ble nr 7 i junior-NM allround og kvalifiserte seg også for NM allround senior. 

Kristoffer Knag Songstad forbedret seg også på de korte og fikk også en fin avslutning med 2 10000-
metere på 15-tallet. Han ble nr 11 i junior-NM allround og 9 i junior-NM sprint. 

Hans jevnaldrende Lars Ulveseth og Bo Oscar Lilletvedt gikk denne sesongen Norges Cup og Lars 
deltok også i junior sprint. Lars fikk for første gang se 40-tallet på 500 meter Det ble også solide 
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perser på øvrige distanser. Bo Oscar var den løper i kretsen som hadde størst fremgang tids-og 
poengmessig alle distanser under ett. 

Bendik Becker Pedersen kvalifiserte seg i likhet med Åse seg for både landskamp og Viking Race i 
Heerenveen der han fikk flotte tider 1. dag. Sesongen som helhet ble preget av uhell med fall, 
diskvalifikasjoner og skader. Men han fikk vist sitt potensiale. 

Hans jevnaldrende Øyvind Ryen-Herland hadde en fin sesong etter mye skader i den forrige. 

Peter Grove Kristensen tok en overraskende sølvmedalje på 100 m i LM. 

Det var også stor entusiasme blant de aller yngste blant annet ved stor deltagelse i lokale løp. 

For mer konkrete resultater vises til HSK: Statistikkboken 2023. 

 
Høst 2023 
 
Sverre Lunde Pedersen startet med 6. plass på 1500 og bronse på 5000 meter i NM. Han startet WC-
sesongen med to fine 5. plasser på 5000 meter i Japan og Kina. I likhet med flere av de andre 
landslagsløperne ble han rammet av sykdom etter Asia- turen. 10000-meteren i Stavanger ble derfor 
en nedtur med 11. plass i A-gruppen. Han slo tilbake med en ny 5. plass i Polen midt i desember. 

Håvard Holmefjord Lorentzen som vi har vært vant til å se på toppen av pallen måtte denne høsten 
se seg slått både på 500 og 1000 meter, men tok tross alt sterke sølvmedaljer på begge distanser. 
WC-resultatene har variert en del. På 500 meter har han deltatt både i B- og A-gruppen. Han hadde 
en flott 2. dag i Beijing med seier i B-puljen på 500 meter og ikke minst 2. plass på 1000 meter i A-
gruppen. I Stavanger ble det 8. plass på både 500 og 1000 meter (A). Det ble ny 8. plass på 500 
meter i Polen. 

Sigurd Henriksen startet med 4. plass på 5000 og sølv på 10000 meter i NM. I Japan vant han 5000 
meter i B-gruppen. Gjensynet med A-gruppen resulterte i en 13. plass i Beijing og senere en 11. plass 
i Polen. I Stavanger ble det 6. plass på 10000 meter i gruppe B. Både en hjernerystelse under 
sesongoppkjøringen og sykdom etter Asia-turen har hatt betydning for at forsesongen ikke ble helt 
som forhåpningene den eventyrlige 22-23-sesongen hadde skapt. 

Julie Nistad Samsonsen innledet sesongen med NM-gull på 500 meter etter seier i begge løp. På 
1000 meter ble det bronse. Julie deltok i A-gruppen i sesongens 1. WC-stevne i Japan på 500 meter, 
deretter var det B-gruppe i Beijing og Stavanger der en fin 3.plass brakte henne tilbake til A i det 1. 
løpet i Polen. 2. dag i Polen var det i B-gruppen både på 500 og 1000 meter. 

Emil Pedersen Matre startet sesongen med to 6. plasser i NC1 og to 9. plasser i NM. Han vant 1500 
meter i NC2. I WC Neo-sen1 i Baselga ble han nr 4 på 1500 og tok en flott 2. plass på fellesstarten. I 
WC 2 samme sted ble han nr 3 på 1000 og 5 på 1500 meter. 

Sondre Buer Åsebø er inne i sin andre sesong som neo-senior og som sprinter. Etter et svakt NM, 
satte han pers både på 500 og 1000 under NC2 i Stavanger. 1000 meteren vant han i WC-deltagernes 
fravær. I neo WC1 ble han nr 6 på 500 meter og i WC2 nr 7 på samme distanse. 
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Ivar Norheim har forflyttet seg til Stavanger og Team Sørmarka. Han startet sesongen med 
personlige rekorder under et lengre treningsopphold i Inzell. Han klarte ikke helt å følge opp hjemme 
i Norge. Til tross for flere gode plasseringer i junior-NC fikk han ikke plass på junior-WC laget til Italia. 
Han er imidlertid uttatt til junior-VC og VM i Japan på nyåret. 

Bendik Becker Pedersen deltok på Norges lag i junior-B-klassen i Heerenveen i desember. Han fikk en 
fin 6. plass på 500 meter, men var uheldig med fall på 1500 meter. Dessverre har det vært en 
tendens til at han vært uheldig i de viktigste løpene. Tidsmessig går det stadig fremover. 

De øvrige eliteløperne i Camillas stall Kristoffer Knag Songstad, Lars Ulveseth, Bo Oscar Lilletvedt, 
Øyvind Ryen-Herland, Åse Marie Dahn og Elle Borgen Steen har alle hatt tidsmessig fremgang og blir 
spennende å følge på nyåret når større oppgaver venter. 

Bak disse igjen er det flere junior C gutter som viser gode takter. På jentesiden er det litt tynt, men vi 
har flere i 11-årsklassen og rekrutter som det er om å gjøre å følge opp. Blant de yngste er det flere 
jenter enn gutter som stiller i løp. 

I de lokale løpene i høst har det vært godt oppmøte i alle klasser.  Det har også vært stor oppslutning om 
lagkonkurransene, lagsprint og lagtempo. 

 

Reiser 2023 
 
I 2023 har vi endelig kommet tilbake til «normalen». 
Ingen covid-restriksjoner og reiser har blitt gjennomført som normalt. 
Våre utøvere har deltatt på flere utenlandsstevner blant annet i Nederland. I tillegg har vi fartet  
mellom de fleste skøytebaner i Norge. 
Vi ønsker her å trekke frem noen av turene vi hadde som har betydd mye for å bygge det gode 
miljøet med fokus på bredde i klubben vår. 
 

LM Båstad 10-12 februar 
Vi reiste en flott gjeng til Båstad der vi fikk prøve å gå skøyteløp i en delvis innebygget bane, dette 
var kjekt og vi tok med mange flotte resultater hjem til Slåtthaug. 
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LM Båstad (Foto: KJetil Songstad) 

 

Rekordløpet Stavanger 17-19 mars 

Tradisjon tro, stilte Fana IL med flest utøvere under årets rekordløp i Sørmarka. Også i år hadde vi så 
stort reisefølge at vi måtte dele reisefølget mellom Åmøy og Scandic Stavanger Forus. 
 

 



  

 

17 
  

 

 

Lagbilde fra Rekordløpet (Foto: Trude A. Ryen-Herland)) 

 

Sommeris 28.juli til 6.august 
 
Vi var 14 utøvere og en god del foreldre som var så heldig å få noen fine dager i Hamar. Her var det 
gode økter på is samt mye gøy utenfor skøytebanen. 
I år ble foreldrene utfordret i volleyball mot ungdommen, det viste seg at det ikke står så aller verst 
til med kunnskapen hos de voksne … 
 

Team Young stilte med 6 løpere som for det meste hadde istrening, men også barmark og 2 treninger 
pr dag i 4 dager. Den yngste gjengen brukte også litt tid på stranden, badet og spilte beach volleyball. 
De eldste brukte for det meste fritiden på å slappe av. Det var noen fantastiske dager og vi var veldig 
heldig med at alle hadde reist hjem før det ble flom og Vikinskipet måtte stenges. 

Med på turen var Camille Faresteveit, Atle Isaksen og Maria Rabbe trenere. Støtteapparatet var som 
vanlig med på sidelinjen og sørget for omsorg, sunn mat og drikke til alle. Noen fikk til og med hjelp 
til rydding og klesvask før støttapparatet dro hjem og lot de eldste utøverne være igjen med 
trenerne 
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Lunsjbilde sommeris (Foto: Trude A. Ryen-Herland) 

 

Jentesamlingene 
 
I år ble det arrangert jentesamlinger der alle jenter fra Hordaland skøytekrets ble invitert. Primus 
motor var Sissel Borgen, sammen med Camilla Farestveit og Hege Bøkko. 

Før sommeren ble det arrangert en barmarkstrening på Slåtthaug, med påfølgende kvelds for 
jentene.  

Den andre samlingen var på Fanahytten hele dagen, der de eldste fikk overnatte til Kick off for 
skøytegruppen i Fana IL dagen etterpå. Det var stor stas blant jentene at selveste Hege Bøkko stilte 
som trener på begge samlingene. Det ble skapt nye relasjoner og vennskap på tvers av alder og 
skøytegrupper, og vi var så heldig at alle jentene fikk sponset en stilig genser av Fana IL. 

 

Alternativ høstis 2023 

Høstisen ble i år litt annerledes da Sørmarka Arena manglet en del de trengte for at det kunne lages 
is. Men gode hoder jobbet sammen og det ble arrangert en alternativ høstis for store og små. Vi var 
veldig heldig og fikk istid i Åsane Arena, så de eldste fikk is under beina alle dager, og fikk da god 
øvelse i kortbane, mens de yngre fikk noen økter mandagen og fredagen. Onsdagen var vi så heldige 
at de eldste fikk besøk av kortbane landslagstrener Einar Agdestein og sportssjef Petter Andersen fra 
Norges Skøyteforbund. Der fikk de både utfordret seg og lære mye nytt kortbaneverden. 

Det ble overnatting for de eldste på fanahytten, før de yngre utøverne og foreldre til store og små 
ble invitert på lunsj (deilig sushi fra Lerøy), orientering i øspøs regn, med påfølgende middag og kake. 
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Dugnader og annet 
  

Bergen Live/Koengen 
 
Vi fikk mulighet til å jobbe dugnad på tre konserter og en festival i sommer. Dette er dugnader som 
gir et godt bidrag til økonomien til skøytegruppen. Det vil bli jobbet for å kunne tilby denne type 
dugnader også i 2024. 

   
Puter Short-track 
I slutten av august fikk Fana mulighet til å låne puter for short-track av skøyteforbundet. De ble 
hentet på Lillehammer og er i dag lagret i Åsane Arena. Dette gjør det mulig for klubben å 
gjennomføre gode treninger for short-track. 
 

 
 Putehenting (Foto: Kjetil Songstad) 

 
Garderobeløsning på Slåtthaug 
Fra sommeren og ut over høsten har det vært jobbet mot Bergen Kommune for å få på plass en 
ordentlig garderobe til jentene. Denne ble montert januar 2024. 
 
 
Familiedag 
 
Det ble ikke gjennomført aktivitetsdag for familier på Slåtthaug i desember. Vi har heller i 2023 fått 
forespørsel fra Bergen kommune om dette. 
 

Utleie ukedager 
 
Mandag, onsdag og fredag har juniorutøverne utleie- og kioskvaktene på Slåtthaug. På denne vakten 
har de med seg utøvere fra 11-12 års gruppen for opplæring. Fordeling av oppgaven er utført av 
Linda Aasen. Dette har i stort fungert bra, og sikrer tilgjengelighet for publikum som ønsker å leie 
skøyter.   
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Utleie av skøyter til skoler og barnehager 
 
Fana skøyter leier ut skøyter og hjelmer til skoler på dagtid. Også i 2023 var det Anniken Knag 
Haukeland som har hatt ansvar for dette. Til tider er det mye jobb og det er kanskje et 3 siffret tall 
med mailer ila et år hun svarer på. Anniken har laget et meget bra system der skoler sender mail til 
skøyteskolen og sier hva de trenger av størrelser og antall. Dette trenger vi å vite slik at vi ikke 
overbooker skøytene. Det er viktig for oss at når noen forhåndsbestiller skøyter så har vi det også. 

Anniken fører opp hvilke størrelser som blir lovet bort og gir da beskjed om vi går tom til andre som 
ønsker å låne. På kommunens sider og vår fb sider, står det at vi ønsker å få en mail minimum to 
dager før de trenger å leie utstyr fra oss. Dette er ønskelig siden også dette blir gjort på frivillig basis 
og med jobb og annet så er det ikke alltid man rekker å svare på mail ila kort tid. Det er ikke alle som 
har fått dette med seg og sender mail et par timer før de skal på is, eller ringer administrasjonen når 
de er på Slåtthaug og lurer på hvorfor det ikke står noen i boden. Vi prøver så godt vi kan å serve alle, 
men det er ikke alltid vi får det til. Dette er et tilbud til skoler som er basert på tillit. Den ansvarlige 
for gruppen får en kode til nøkkelboksen og de går inn og henter ut skøyter selv. Helst ønsker vi at de 
vippser betalingen før de får koden, men i noen tilfeller får de betale i ettertid. 

Tusen takk til Anniken for en strålende jobb her. 

 

Dugnad og funksjonærer til stevner 
 
Vi har vært godt dekket med funksjonærer, også i 2023. Det merkes at det må jobbes litt ekstra med 
å få fylt alle rollene før løp, spesielt høsten 2023.  

Fana avholdt funksjonærkurs høsten 2023. Autorisasjonsrådets leder Carl Petter Leganger holdt 
kurset sammen med medlem Tor Frithjof W. Larsen 

Stig Norheim, Ivar Hansen og Kjetil Songstad sørget får det elektriske tidtakingsystemet mens Georg 
Wiig har som alltid speaker og protokoller på stell. Sigbjørn Rabbe har steppet inn som vikar når vi 
har trengt det. 

Funksjonæransvarlig i 2023 har vært Trude Anette Ryen-Herland 

 

Leders kommentar 
 
I året som har gått har Fana IL Skøyter har i 2023 atter vært ute på tur. Det har blitt lagt ned 
imponerende innsats på treningsleirer, i mesterskap og andre konkurranser på alle nivå.  Noen av 
oss drar til fjerne himmelstrøk med landslag, mens andre reiser til Stord for å gå skøyteløp der. Kjekt 
er det uansett at reiseaktiviteten er tilbake til pre-pandemi-normal. Så får vi gjøre det vi kan for å 
holde økonomien sunn for både klubb og utøvere.  
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Jeg vil som i fjor takke skøytegruppens viktigste sponsorer, Renta og Geitanger Bygg, for deres bidrag 
og samarbeid.  

Alle dere som har bidratt i kiosken, med skøyteutleie, eller på annen måte har skaffet penger til 
klubbkassen har gjort en storslått innsats. At vi sammen har klart å løfte kioskinntektene med nesten 
tretti prosent (ett hundre tusen kroner) fra 2022, er både viktig, gledelig og imponerende. Pengene 
som kommer inn her, har direkte betydning for hvor mye skøyteklubben kan dekke av 
startkontingenter, reiser og annet.  

Dessverre har vi likevel ikke fullt klart å kompensere bortfallet av billettinntektene fra tidligere år, og 
dette har vi vært nødt til å hensynta i budsjettarbeidet inn mot 2024, og særlig budsjettpostene for 
reisekostnader bærer preg av dette. 

En helt spesiell takk til dere som er frivillige i klubben. Både trenere, funksjonærkorpset og dere som 
har påtatt dere andre oppgaver i klubben. Sammen skaper vi idrettsglede, felleskap og trygghet. 
Hver dag.  

På vegne av Fana IL Skøyter vil jeg takke dere alle for innsatsen dere har gjort for klubben i 2023, 

 

Erik Myrmel, leder 

 

Trude Anette Ryen-Herland, nestleder  

Linda Aasen, kasserer  

Frank Becker Pedersen 

Kjetil Songstad 

Johannes Fløystad 

Saskia Berle-Østraat 

 

 

         


